

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Bindar for Islamic Finance Date: 23-07-2025 01:28:19 PM	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتمويل الإسلامي التاريخ: 23-07-2025 01:28:19 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of Bindar for Islamic Finance was held on 10:00 On 23-07-2025 at Online. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 99.17%.	عقدت الهيئة العامة لشركة بندار للتمويل الإسلامي بتاريخ 23-07-2025 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في بواسطة الإتصال الإلكتروني وبنسبة حضور 99.17%.
Subject: Merger	الموضوع: الاندماج
The General Assembly approved the merger of the company with Robou Al Shareq Real Estate and Rakeen Real Estate where Bindar for Islamic Finance is the resulted company	حيث وافقت الهيئة العامة على الاندماج مع شركة ربوع الشرق العقارية وراكين العقارية على أن تكون بندار للتمويل الإسلامي هي الشركة الناتجة عن الاندماج.
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر
Item: Approval of the independent accounts of each of Bindar for Islamic Finance Company (the merging company), Rabou Al Sharq Real Estate Company, and Rakeen Real Estate Company (the merged companies), from the date of issuance of the General Assembly's decision approving the merger until the date of issuance of the General Assembly's decision approving the final merger, in accordance with the provisions of Article (230) and Article (232) of the applicable Companies Law. This item was voted on and approved unanimously. Item: Approval of the results contained in the report of the Assets and Liabilities Estimation Committee of Bindar Islamic Finance Company (the merging company), Rabou Al Sharq Real Estate Company, and Rakeen Real Estate Company (the merged companies). Also, approval of the opening balance sheet of Bindar Islamic Finance Company (the merging company), contained in the report of the Assets and Liabilities Estimation Committee. This item was voted on and approved unanimously. Item:	تم التصويت والمصادقة بالإجماع على بند: إقرار الحسابات المستقلة لكل من شركة بندار للتمويل الإسلامي م.ع.م. (الشركة الدامجة) وشركة ربوع الشرق العقارية ذ.م.م وشركة راكين العقارية ذ.م.م (الشركات المندمجة) وذلك من تاريخ صدور قرار الهيئة العامة للشركة بالموافقة على الاندماج وحتى تاريخ صدور قرار الهيئة العامة بالموافقة على الاندماج النهائي وفقا لأحكام المادة (230) والمادة (232) من قانون الشركات المعمول به. تم التصويت والمصادقة بالإجماع على بند: إقرار النتائج الواردة في تقرير لجنة تقدير موجودات ومطلوبات شركة بندار للتمويل الإسلامي م.ع.م. (الشركة الدامجة) وشركة ربوع الشرق العقارية ذ.م.م وشركة راكين العقارية ذ.م.م (الشركات المندمجة). وكذلك الموافقة على الميزانية الافتتاحية لشركة بندار للتمويل الإسلامي م.ع.م. (الشركة الدامجة) والواردة ضمن تقرير لجنة تقدير الموجودات والمطلوبات. تم التصويت والمصادقة بالإجماع على بند: إنتخاب مجلس إدارة جديد للشركة الدامجة (شركة بندار للتمويل الإسلامي م.ع.م.). ترشح كل من السادة :- السادة / شركة تمكين للتأجير التمويلي عن ثلاث مقاعد (عضو غير مستقل). السيد / إبراهيم عطا خليل العموش (عضو مستقل).

Election of a new Board of Directors for the merging company (Bindar for Islamic Finance Company). The following candidates were nominated: Tamkeen Leasing Company for three seats (non-independent member). Mr. Ibrahim Atta Khalil Al-Amoush (independent member). Mr. Ahmad Adnan Ahmed Al-Sallakh (independent member). They were elected unopposed. Item: Election of auditors for the merging company (Bindar for Islamic Finance Company) in accordance with the provisions of Article (232) of the applicable Companies Law. Under this item, the name of Messrs. PWC PricewaterhouseCoopers Jordan was proposed as the company's auditors for the year 2025. They were elected unanimously, with the Board of Directors authorized to determine their fees. The Board of Directors was authorized to implement the resolutions of the Extraordinary General Assembly and take appropriate action.	السيد / أحمد عدنان أحمد السلاخ (عضو مستقل). وتم فوزهم بالتزكية. تم التصويت والمصادقة بالإجماع على بند: إنتخاب مدققي حسابات للشركة الدامجة (شركة بندار للتمويل الإسلامي م.ع.م.) وفقه لأحكام المادة (232) من قانون الشركات المعمول به، حيث تم طرح إسم السادة/ PWC برايس ووتر هاوس كوبرز الاردن ليكونوا مدققي حسابات الشركة لعام 2025 ، وتم مع تفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم.و تم تفويض مجلس الادارة بتنفيذ قرارات الهيئة العامة غير العادية واتخاذ الاجراءات المناسبة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad